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PROTOKÓŁ Nr  44/10 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego,  
które odbyło się w dniu 13 października  2010 r. 

 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 12.05 i trwały do godz. 14.30. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji i osoby zaproszone zgodnie z listami 
obecności stanowiącymi załączniki nr 1  i 2  do protokołu.  
 Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej  
i Spraw Rodziny pan Marek Bogusławski. 

Zapoznał zebranych z porządkiem obrad zaproponowanym przy zaproszeniu na 
posiedzenie, zapytał czy  zgadzają się z taką kolejność i czy są uwagi? 

1. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania  planu finansowego przez 
wojewódzkie samorządowe  zakłady  opieki zdrowotnej za I półrocze 2010r. 

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności finansowej Świętokrzyskiego Centrum 
Onkologii w Kielcach w okresie 8 miesięcy br.  

3. Przyjęcie sprawozdania z działalności finansowej Wojewódzkiego Szpitala 
Zespolonego w okresie 8 miesięcy br. 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności finansowej Wojewódzkiego Ośrodka 
Medycy Pracy  w Kielcach w okresie 8 miesięcy br. 

5. Zapoznanie  z Programem Naprawczym Świętokrzyskiego Centrum Onkologii. 
6. Przyjęcie informacji dotyczącej zatrudnienia lekarzy i lekarzy dentystów 

Województwie Świętokrzyskim  według stanu na 31 grudnia 2009r. 
7. Przyjęcie informacji dotyczącej zatrudnienia pielęgniarek i położnych  

w Województwie Świętokrzyskim według stanu na 31 grudnia 2009r. 
8. Sprawy różne. 
Na prośbę p. Radnego Wojciecha Kurka w protokole zostały ujęte wszystkie 
wypowiedzi. 

Głos zabrał pan Radny Wojciech Kurek który stwierdził że, materiał do  punktu 1 jest 
zrobiony wybiórczo i  na podstawie 6 tabelek nie jesteśmy w stanie nic zrobić co do 
zasady. Mogę przyjąć informację, którą mi ktokolwiek przekazuje ale nie będę tego 
uznawał za skwitowanie. Jeżeli chodzi o pozostałe punkty  przyjęcie sprawozdania 
finansowego z Centrum Onkologii, Zespolonego Szpitala Wojewódzkiego 
 i Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy nie wyobrażam sobie, że my jako Radni 
mielibyśmy przyjmować to sprawozdanie. Proponuję abyśmy zamienili to na ocenę 
sytuacji finansowej pod warunkiem, że będziemy mieli odpowiednie informację. Jeżeli 
chodzi o punkt 5 zapoznanie  z Programem Naprawczym Świętokrzyskiego Centrum 
Onkologii przypominam, że ja już w czerwcu prosiłem o ten program, dziś się 
dowiedziałem, że ten program jest jeszcze nie gotowy. Rozumiem, że tego punktu nie 
ma . Jeżeli  chodzi o punkty 6,7 i 8 to nie mam zastrzeżeń.  
Mam uwagę  zasadniczą do pana Wojciecha Żelezika  Zastępcy Dyrektora 
Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej i Zdrowotnej- w czerwcu prosiłem o 
materiały, a na ostatnim  posiedzeniu Komisji było żądanie przekazania sprawozdań  
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finansowych za 2009r. Świętokrzyskiego Centrum Onkologii i Wojewódzkiego 
Zespolonego Szpitala. To nie są 4 kartki jak rozumiem prowadzicie państwo 
księgowość na podstawie  ustawy o rachunkowości .W związku z tym chciałbym 
dostać dokument z opinią biegłego, z częścią opisową. Mnie nie interesuję wybór tabel 
, tylko dokument pod tytułem  sprawozdanie finansowe i tego nie dostaliśmy.  
Uważam, że nie mamy pełnego materiału aby zająć się tą oceną. Oczywiście ogólne 
uwagi możemy sformułować, bo da się na podstawie tych tabel pewne wnioski 
sformułować. Natomiast ja nie będę po raz trzeci prosił władz Urzędu 
Marszałkowskiego aby Radnym raczyli przekazać dokumenty. Jeżeli nie będzie to 
zrobione to podniosę sprawę na sesji i zrobimy z tego bardziej formalną sprawę. 
Poprosił o wyjaśnienie pana Wojciecha Żelezika  
Głos zabrał pan Wojciech Żelezik Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki 
Społecznej i Zdrowotnej – uważa, że dokumenty, które państwo otrzymali to one 
wyczerpują to co było na Komisji. 
Pan Radny Wojciech Kurek- Pan nie miał zaspokoić potrzeb Komisyjnych tylko 
wyraźnie  było sformułowane jakie dokumenty ma pan przekazać. 
Pan Wojciech Żelezik Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej 
i Zdrowotnej – otrzymałem pismo od pana Przewodniczącego Komisji wykaz 
dokumentów, które państwo chcą otrzymać i wszystkie te dokumenty zostały państwu 
przekazane. 
Wywiązała się dyskusja pomiędzy panem Radnym Wojciechem Kurkiem  
a Wojciechem Żelezikiem - Zastępcą Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki  
Społecznej i Zdrowotnej. 
 
Pan Radny Wojciech Kurek ponownie wnioskował o: 
Sprawozdanie finansowe Świętokrzyskiego Centrum Onkologii i Wojewódzkiego 
Zespolonego Szpitala za 2009r. 
 
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny pan 
Marek Bogusławski- poinformował , że następne posiedzenie Komisji odbędzie się 
21 października o godzinie 12.00 i poddał pod głosowanie propozycję pana Radnego 
Wojciecha Kurka dotyczącą zmiany w porządku obrad: 
punkt 1 – został zdjęty z porządku( 4 radnych za zdjęciem 2 przeciw) 
punkty 2-4 zostały zmienione i brzmią następująco: 
punkt 2 - ocena sytuacji  działalności finansowej Świętokrzyskiego Centrum 
Onkologii w Kielcach w okresie 8 miesięcy br. (jednogłośnie) 
punkt 3- ocena sytuacji  działalności finansowej Wojewódzkiego Zespolonego 
Szpitala  w okresie 8 miesięcy br.(jednogłośnie) 
punkt 4- ocena sytuacji  działalności finansowej wojewódzkiego Ośrodka Medycyny 
Pracy w okresie 8 miesięcy br.(jednogłośnie) 
punkt 5- został zdjęty z porządku(5 za ,1wstrzymał się) . 
Ostatecznie porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Ocena sytuacji finansowej Świętokrzyskiego Centrum Onkologii w Kielcach  
w okresie 8 miesięcy br.  



str. 3 

 

2. Ocena sytuacji finansowej Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego w okresie 8 
miesięcy br. 

3. Ocena sytuacji finansowej Wojewódzkiego Ośrodka Medycy Pracy  w Kielcach 
w okresie 8 miesięcy br. 

4. Przyjęcie informacji dotyczącej zatrudnienia lekarzy i lekarzy dentystów 
Województwie Świętokrzyskim  według stanu na 31 grudnia 2009r. 

5. Przyjęcie informacji dotyczącej zatrudnienia pielęgniarek i położnych  
w Województwie Świętokrzyskim według stanu na 31 grudnia 2009r. 

6. Sprawy różne. 
 

 
 
Przebieg posiedzenia: 
Ad.1 
Głos zabrał pan Stanisław Góźdź- Dyrektor Świętokrzyskiego Centrum Onkologii 
 w Kielcach. Poinformował, że głównym źródłem utrzymania jest kontrakt  
 z  Narodowym Funduszem Zdrowia  co zwraca uwagę, że z każdym rokiem wartość 
kontraktu jest niższa. Zawsze brakuje 20%- 30%. W tej chwili mieliśmy umowę na 
wartość 149.135.000,000zł już nadwykonania wynoszą 20.459.000 nie zapłaconych. 
Trudności które mamy przeszły na nas z ubiegłego roku. 
Wywiązała się dyskusja pomiędzy panem Wojciechem Kurkiem Radnym a panem 
Stanisławem Góźdźem Dyrektorem Świętokrzyskiego Centrum Onkologii do dyskusji 
dołączył pan Marek Gos Członek Zarządu, pan Józef Grabowski- Radny, p Grigor 
Szaginian - Radny. 
Członkowie Komisji  po długich rozważaniach  sytuację finansową Świętokrzyskiego 
Centrum Onkologii ocenili jako bardzo złą. Zwracają się do Zarządu Województwa co 
zamierzają dalej z tym zrobić. 
Ad. 2 
Głos zabrał pan Jan Gierada- Dyrektor Wojewódzkiego Zespolonego Szpitala , który 
przedstawił sytuację finansową szpitala. Szpital ma na dzień dzisiejszy 23mln długów 
. 16mln za rok ubiegły i 9 mln z roku bieżącego. Gdyby zapłacono za rok ubiegły 
szpital miałby 13 mln zysku.  W ciągu dwóch lat zostało przeprowadzone najwięcej 
inwestycji  na poziomie kraju, przy czym  wszystkie zostały spłacone. Szpital na dzień 
dzisiejszy nie posiada żadnych zobowiązań wymagalnych.  6 lutego  bieżące roku 
przejął Szpital Neuropsychiatryczny i spłacił wszystkie jego zobowiązania na dzień 31 
marca 5.385.000,000. Po przedstawieniu wyczerpujących informacji Radni uwag 
 i pytań nie mieli. 
Ad.3 
Głos zabrała pani Anna Mikołajczyk Dyrektor Wojewódzkiego Ośrodka 
Medycyny Pracy- poinformowała, że nastąpiły zmiany i przez pierwsze  miesięcy 
byliśmy finansowani na zasadzie zakupu usług. A od 1 maja obowiązuje zasada tak 
zwanej dotacji na realizację tych zadań. Dotacja ta która obowiązywała w I kwartale 
została wykorzystana i rozliczona w 100%.  kwota dofinansowania nie uległa zamianie 
 i wynosi 4mln zł. Koszty zamknęły się w kwocie 51%. 
Komisja przyjęła informację . 
 



str. 4 

 

 
 
Ad.4  
Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny pan 
Marek Bogusławski- poinformował,  że punkty 5-6 zostały przeniesione na następne 
posiedzenie. 
Ad.5  
W sprawach różnych Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Spraw Rodziny pan Marek Bogusławski poprosił Radnych aby z Biuletynu 
Informacji Publicznej  ściągnęli materiał  w sprawie  „ Programu Współpracy 
Samorządu  Województwa Świętokrzyskiego z Organizacjami Pozarządowymi na 
2011r.” i zapoznali się z nim na posiedzenie czwartkowe ponieważ ten temat wchodzi 
do porządku  XLII sesji. 
Na tym posiedzenie zakończono. 
Protokół sporządziła : Iwona Muter 
 
 
 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, 
              Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 
 
 
    
     Marek Bogusławski 


